

博愛中文學校 **Berryessa Chinese School** 課程簡介 Language Programs Overview 2024-2025 (408) 520-0227

www.bcs-usa.org Email: registration@bcs-usa.org

按兒童家中語言環境,選擇合適課程,令學生感到輕鬆,使學習 更有效率,奠定更穩固的學習基礎。

Programs are designed to accommodate different language backgrounds. The right first step can help establish lifetime learning potential.

國語班

Mandarin Department (Heritage)

- 1. 以國語為教學語言, 適合家中說國語的學生
- 2. 幼稚園、一年級至十年級
- 3. 課程包括聽、說、讀、和寫,採用繁體字(正體字)及注音拼音(ウタロエ)
- 4. 七年級加入漢語拼音 (a o e i u ü)
- 5. 課程包括文化知識, 例如歷史地理、節日習俗、文學藝術、及傳統價值觀等等
- 1. Program is designed for Mandarin speaking families
- 2. Classes from Kindergarten, 1st grade to 10th grade
- 3. Curriculum covers listening and reading comprehension, speaking, and writing with Traditional characters and Mandarin Zhuyin Pinyin phonetics
- 4. Mandarin Hanyu Pinyin phonetics is included in 7th grade
- 5. Includes cultural topics, e.g. history and geography, festivals and customs, literatures and arts, and traditional virtue and values

粤語班

Cantonese Department (Heritage)

- 1. 以粵語為教學語言, 適合家中說粵語的學生
- 2. 幼稚園、一年級至八年級
- 3. 課程包括聽、說、讀、和寫, 採用繁體字
- 4. 四年級至八年級加入 漢語拼音 (a o e i u ü) 及普通話會話
- 5. 課程包括文化知識, 例如歷史地理、節日習俗、文學藝術、及傳統價值觀等等
- 1. Program is designed for Cantonese speaking families
- 2. Classes from Kindergarten, 1st grade to 8th grade
- 3. Curriculum covers listening and reading comprehension, speaking, and writing with Traditional characters
- 4. Mandarin Hanyu Pinyin phonetics and conversational Mandarin is taught in 4th grade thru 12th grade
- 5. Includes cultural topics, e.g. history and geography, festivals and customs, literatures and arts, and traditional virtue and values

CFL中文外語班

Chinese as a Foreign Language Department

- 1. 以双语教学, 适合非讲中文家庭的学生
- 2. 幼稚园、一年级至八年级
- 3. 课程包括听及说、采用简体字及汉语拼音(aoeiuü)
- 4. 以实用会话及沟通技巧为教学中心
- 5. 应用多媒体教材
- 6. 完成八年课程的学生应可进行日常会话及 基本阅读
- 1. Program is designed for non-Chinese speaking families
- 2. Classes from Kindergarten, 1st grade to 8th grade
- 3. Traditional characters and Mandarin Hanyu Pinyin phonetics
- 4. Focus on practical conversation and communication skills
- 5. Use of multi-media teaching material (e.g. DVD-ROM, audio CD, web)
- 6. Students can engage daily conversation and basic reading after 8-year program

- 新學年註冊座談會(網上) Online Open Enrollment Seminar: 3/9/2024
- 新學年註冊座談會(現場) In Person Open Enrollment Seminar: 3/16/2024
- 新生註冊 Open Enrollment: 3/16/2024 & 3/23/2024
- 報名2024-2025學年學生必須於2024年12月2日或以前滿五歲。Children must be five (5) years old or older on December 2, 2024 to be admitted for the 2024-2025 school year.